
 

DJEČJI VRTIĆ LEKENIK 

HERMANNA GMEINERA 1, LEKENIK 

OIB: 26811816640 

UPRAVNO VIJEĆE 

 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

s 50. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Lekenik održane 25. studenog 2022. godine u 

centralnom objektu Dječjeg vrtića Lekenik, na adresi Hermanna Gmeinera 1 u 14:00 sati. 

Sjednici su bili nazočni: Ljilja Dolovčak Mikočević, Sanja Šimović, Ivana Ćosić, Ivana Bajc, 

Mario Čović, ravnateljica Mirjana Božić te pedagoginja Marina Antunović u svojstvu 

zapisničarke. Gospođa Lucija Hapčić i gospodin Josip Ćosić ispričali su se zbog nemogućnosti 

prirustvovanja sjednici Upravnog vijeća. 

Predsjednica Ljilja Dolovčak Mikočević utvrđuje kvorum potreban za održavanje sjednice, a 

potom predlaže sljedeći: 

Dnevni red sjednice:  

1. Usvajanje Zapisnika s 49. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Lekenik 

2. Donošenje Statuta Dječjeg vrtića Lekenik 

3. Odluka o donošenju Statuta Dječjeg vrtića Lekenik 

4. Razno 

TOČKA 1. 

Zapisnik s 49. sjednice Upravnog vijeća održane 4. studenog 2022. godine jednoglasno se usvaja. 

TOČKA 2. 

Članovima Upravnog vijeća je u papirnatom obliku netom prije sjednice dostavljena Odluka 

Općinskog vijeća o davanju prethodne suglasnosti na Statut Dječjeg vrtića Lekenik. Ravnateljica 

prisutnima tumači proceduru koja slijedi nakon donošenja statuta. Navodi i da su prije nego što je 



prijedlog Statuta poslan na sjednicu Općinskog vijeća napravljene minimalne korekcije koje se 

odnose na gramatičke korekcije i oblikovanje teksta kao što je i najavljeno na 49. sjednici. 

TOČKA 3. 

Upravno vijeće jednoglasno donosi Odluku o donošenju Statuta Dječjeg vrtića Lekenik. 

TOČKA 4. 

Pod točkom razno predsjednica predlaže članovima Upravnog vijeća da se materijali za sjednice 

ubuduće ne printaju nego da se članovima šalju samo elektroničkom poštom. Prisutni članovi se 

slažu s predsjedničinim prijedlogom. 

Predsjednica Dolovčak Mikočević gospodinu Čoviću postavlja pitanje o promjeni načina grijanja 

SOS Dječjeg sela Lekenik o čemu se razgovaralo na 41. sjednici Upravnog vijeća. Gospodin Čović 

objašnjava u kojoj su trenutno fazi te navodi da je u kući u kojoj su u potpunosti realizirane ranije 

najavljene promjene u načinu opskrbe energijom došlo do uštede između 2,5 i 3 puta u odnosu na 

smještajne jedinice u kojima još uvijek nije promijenjen način opskrbe energijom. 

Ravnateljica Vrtića informira članove Upravnog vijeća o novostima vezanim za otvaranje nove 

odgojno-obrazovne skupine u prostoru Društvenog doma i turističko-informativnog centra 

Lekenik. 

Predsjednica Dolovčak Mikočević predlaže promjenu termina održavanja sjednica Upravnog 

vijeća kako bi što više članova istima moglo prisustvovati. S obzirom na to da na ovoj, 50. sjednici, 

nisu prisutni svi članovi, zaključuje se da će se o tome razgovarati i s odsutnim članovima kako bi 

se postigao dogovor koji, ako bude moguće, odgovara svima. 

Upravno viječe je s radom završilo u 15:00 sati. 

 

ZAPISNIČARKA     PREDSJEDNICA UPRAVNOG VIJEĆA 

Marina Antunović     Ljilja Dolovčak Mikočević, mag. oec. 


